
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Rewizyjna 

Protokół nr 7/2024 

VII Posiedzenie w dniu 28 stycznia 2025  

Obrady rozpoczęto 28 stycznia 2025 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:18 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Sławomir Bochnia 

2. Ireneusz Kluba 

3. Agnieszka Makles 

4. Robert Miara 

5. Joanna Pryzwan 

Goście: Zbigniew Graj Przewodniczący Rady Gminy Miedźno, Anna Kuras Sekretarz, 

Grażyna Borycka Skarbnik, Agnieszka Antczak Inspektor  

1.Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Przewodniczący Ireneusz Kluba. Powitał wszystkich 

zebranych. Przewodniczący wystąpił z wnioskiem o dodanie do obrad punktu ,, Planowane 

inwestycje gminne’’. Wniosek poddano pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad po zmianie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Sławomir Bochnia, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, Joanna Pryzwan 

 

2. Planowane inwestycje gminne na 2025 rok. 

Planowane inwestycje gminne na rok 2025 przedstawiła Inspektor Agnieszka Antczak. 

Omówiła najważniejsze inwestycje gminy Miedźno do których zaliczamy między innymi: 

budowę centrum przesiadkowego na terenie gminy, przebudowę budynku po byłej szkole w 

Kołaczkowicach na rzecz klubu dziecięcego na którą gmina pozyskała dofinansowanie w 

2024 roku. Planowane jest również rozpoczęcie remontu pomnika w Mokrej. Do 

planowanych inwestycji gminnych należy również utworzenie nowego Gminnego Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. Nabór wniosków na ww. inwestycję trwa do 

marca br.  

 

3. Kontrola: umowy zlecenia, o dzieło, zapytania o cenę. 

Informację na temat umów zleceń przedstawiła Skarbnik Grażyna Borycka.  



Radny Kluba podjął temat roznoszenia nakazów płatniczych. Powiedział, że wcześniej robili 

to sołtysi. Skarbnik odpowiedziała, że po wejściu w życie przepisów RODO sołtysi nie 

powinni mieć wglądu w dane osobowe mieszkańców, ponieważ nie mają oni uprawnień i nie 

są pracownikami gminy. Skarbnik napomniała, że zgodnie z prawem i zaleceniami Inspektora 

Danych Osobowych wgląd do danych mają pracownicy gminy. Przewodniczący Rady Gminy 

Zbigniew Graj odniósł się do roli jaką pełni w obecnych czasach sołtys. Sekretarz Anna Kuras 

nawiązała do ostatniej uchwały dotyczącej diet radnych. Przypomniała, że uchwała została 

odrzucona przez organ nadzorczy. Jednym z powodów był fakt, że w uchwale nie ma 

zawartego potrącenia w przypadku niewypełnienia obowiązków przez sołtysa. Rada Gminy 

powinna dopracować nowy projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Kluba nawiązał do faktury odnośnie placu zabaw w 

Kołaczkowicach, gdzie zawarta była kwota za odwodnienie terenu. Radny Kluba dodał 

również ,że nie ma nigdzie zapisu o tym aby Radni składali wnioski o informacje pisemnie, 

można zrobić to też ustnie. Skarbnik Borycka odpowiedziała, że obowiązujące przepisy 

RODO nie pozwalają na udostępnianie wszystkich danych znajdujących się w dokumentach 

Urzędu Gminy. Dlatego pracownicy muszą mieć czas na przygotowanie tych dokumentów, 

sprawdzenie pod kontem RODO.  

 

4. Kontrola działu 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdział 90015 i 

900095. 

Informacje na temat działu 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdział 90015 

i 9000095 przedstawiła Grażyna Borycka5. Kontrola delegacji i ryczałtów za 2024 rok. 

Skarbnik Grażyna Borycka przedstawiła informację na temat delegacji i ryczałtów w 2024 

roku. 

 

6. Sprawy różne. 

Radny Sławomir Bochnia zapytał czy jest informacja odnośnie terminu w jakim zacznie się 

przebudowa byłej szkoły w Kołaczkowicach. Inspektor Antczak odpowiedziała, że w 2024 

roku został złożony wniosek o dofinansowanie na modernizację energetyczną budynku i  

wniosek nie zostały jeszcze rozpatrzony. Planowany termin ogłoszenia postępowania 

przetargowego to pierwszy kwartał bieżącego roku.  

Radna Joanna Pryzwan zapytała jak wygląda sytuacja  dalszego oświetlenia na terenie 

miejscowości Borowa. Skarbnik Borycka odpowiedziała, że należy uzyskać wszystkie 

niezbędne zgody i wtedy będzie można zacząć robić oświetlenie. Radna Makles zapytała co 

wiadomo na temat  uszkodzonych dwóch lamp, które wcześniej były zgłaszane. Dodała, żę 

jedna z lamp leży blisko zakrętu i stwarza zagrożenie. Skarbnik Borycka odpowiedziała, że 

firma realizująca projekt robiła rozeznanie i niebawem powinno być to sprzątnięte. Radny 

Kluba poprosił i rozpisanie kwot z faktur z placu zabaw w miejscowości Kołaczkowice. 

Skarbnik powiedziała, że na następne spotkanie przygotuje wszystkie dokumenty.  

 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący komisji Ireneusz Kluba podziękował radnym za 

spotkanie i zakończył posiedzenie komisji. 

 

 

 



  

                                                                                    Przewodniczący komisji 

                                                                                    Ireneusz Kluba 

  

 

 

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 

 


